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Setkání zástupců tříd z řad rodičů s ředitelkou školy    
 

20. listopadu 2023 
 

Přítomno  

 

Úvod 

 
➢ dohoda k zápisu z jednání: bude vložen na web, zaslán e-mailem 

➢ výpisy z třídního fondu: předány k nahlédnutí 

 

Informace k plánované stávce 27. 11. 2023 
 

➢ postoj zaměstnanců – viz prohlášení školy; účastní se všichni zaměstnanci 

➢ info k důvodům: obavy ze zhoršení podmínek k výuce, špatné platové podmínky zvl. 

nepedagogů (abychom udrželi či získali pracovníky na pozice nepedagogů, oceňujeme 

jejich práci mimo tarify) 

kdy bude schválen rozpočet a škola bude vědět, kolik obdrží financí a k jakým 

úsporným opatřením nakonec dojde: nevíme, záleží na schválení státního rozpočtu 

v Poslanecké sněmovně 

➢ info k organizaci: bude zavřená celá škola i školka, nebudou ani kroužky či jiné 

pronájmy, všem dětem budou automaticky zrušeny obědy 

➢ info – tarifní platy nepedagogů (zástupcům tříd promítnuta „tabulka“) 

➢ výzva ŘŠ rodičům k podpoře požadavků 

 

Na žádost rodičů připojuji odkaz na petici, kde je možno vyjádřit podporu požadavkům škol: 

 

https://e-petice.cz/petitions/rodice-podporuji-ucitele-svych-deti-a-souhlasi-se-stavkou-proti-

devastaci-skolstvi.html 

 

 

Provoz školní jídelny (ŠJ) 

 
➢ zahájen provoz – bez výraznějších technických obtíží 
➢ zkráceny polední přestávky 
➢ personálně zabezpečeno (byly obtíže se získávání zaměstnanců); plánujeme spolupráci 

s nutriční specialistkou 
➢ předpoklad vaření 2 jídel – od ledna 2024, podle situace poté 3. jídlo 
➢ připomínka: nenabízet vůbec sladká jídla, dokud není na výběr jídlo č. 2 

ŘŠ: domníváme se, že nabídka jednoho sladkého jídla občas nepoškodí zdraví žáků; 

navíc jde o dobu do konce prosince (omezený čas); od ledna je předpoklad výběru ze 2 

jídel (i saláty); možnost i bezlepkové diety 

 

http://www.zs-na2.cz/
https://e-petice.cz/petitions/rodice-podporuji-ucitele-svych-deti-a-souhlasi-se-stavkou-proti-devastaci-skolstvi.html
https://e-petice.cz/petitions/rodice-podporuji-ucitele-svych-deti-a-souhlasi-se-stavkou-proti-devastaci-skolstvi.html
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Průběh školního roku 

 
➢ provedeno hodnocení za 1. čtvrtletí, několik kázeňských opatření, u některých žáků 

nedostatečné nebo nehodnoceno (pro nedocházku do školy) 

➢ dokoupena aktualizace platformy UmímeTo (roční licence 42.689 Kč) 

Dotaz rodičů: nemají na třídních webových stránkách odkaz 

ŘŠ: připomene třídním učitelům a koordinátorce ICT, předpoklad do 8. 12.  

➢ znovu zopakováno učitelům, aby nezadávali úkoly z pátku na pondělí (ovšem mohou 

zadat např. z dřívějšího dne v týdnu na další pondělí) 

➢ výuka plavání: letošní organizace znamená velké narušení rozvrhu, bude 

vyhodnocováno 

Připomínka: jsou hodiny tělesné výchovy při hodinách plavání? 

ŘŠ: v období plavání nejsou realizovány, dotaz k realizaci „trenérů do škol“ ŘŠ 

prověří 

➢ chystáme školení učitelů k zapojení umělé inteligence do výuky, poté bude upřesněn 

pokyn ke zpracování závěrečných prací žáků 9. ročníku 

➢ akce ŠD: doplňováno na webové stránky jednotlivých oddělení 

➢ upravena „provozní“ doba oddělení ŠD 

➢ nová psycholožka z PPP Mgr. Eliška Kaňáková: pravidelné návštěvy ve škole, 

konzultace s učiteli  

Upřesněno: jde o poradenskou psycholožku, není zaměstnancem školy; návštěvy 

v poradně se realizují s rodiči 

➢ stále hledáme asistenty pedagoga, dvojjazyčné asistenty, dohled do relaxační zóny 

➢ lyžařský výcvikový kurz – 7. a 8. ročník (každý ročník zvlášť), možnost snowboardu 

Dotaz: jak byl zjišťován zájem o snowboard? 

ŘŠ: upřesní s p. učitelem Moravcem 

➢ týdenní plány: řada žáků nečte (přes upozornění učitelů) 

➢ přeposílání e-mailů z rodičovských účtů na soukromé: mělo by již fungovat; nadále 

upozorňujeme na nezabezpečení takové komunikace; opětovně připomínáme možnost 

notifikací z webu 

➢ upozornění na konzumaci nebezpečného energetického nápoje Prime (odkaz zařadíme 

do školních novin) 

➢ v letošním školním roce nebude organizován výjezd do Anglie 

➢ diskuse k možnému ředitelskému volnu v květnu (2. a 3. 5. 2024): naprostá většina 

zástupců tříd doporučila využít tyto dny k ředitelskému volnu 

ŘŠ: rozhodla, že v tyto dny bude ředitelské volno v tyto dny (s možností umístění žáků 

ve školní družině) 

➢ dotaz ke školnímu dvoru: rekonstrukce je plánována v budoucích letech 

 

Další připomínky i dotazy: 
 

➢ připomínky TS/IK:  

- dotaz z 5. třídy, zda bude zachován kolektiv na 2. stupeň: nejsme schopni říci, prostor 

na další nárůst tříd již není (již navýšen počet tříd o 3, dále to bude záviset na počtu dětí 

po odchodech na víceleté gymnázia z 5. nebo 7. tříd) 
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- způsob rozdělování dětí do skupin Aj: v 1. třídě na polovinu, ve 4. třídě dle 

personálních možností 

- postup ve výuce AJ: požadavek na „zvolnění“ (učivo probráno v polovině května – 

doporučeno učitelům naplánovat do konce května; bez úkolů na víkend – viz výše; nová 

látka – až po probrání ve škole) 

- připomínky k toaletám ve 2. patře: p. školník již podruhé opravuje 

- nevhodné chování žáka: škola využívá všech možností které má (práce poradenských 

pracovníků – školních i mimoškolních SPC, PPP; kázeňská opatření, schůzky s rodiči, 

hledání vzdělávacích možností v jiných školských zařízeních; žáka v povinné školní 

docházce nelze ze školy vyloučit) 

➢ připomínky k výuce Aj: přetahování hodin do přestávek, nevyužívání hodin s iPady 

k výuce Aj 

ŘŠ: bude řešit s konkrétními vyučujícími 

➢ dotazy ke školnímu vzdělávacímu programu:  

ŘŠ: je k nahlédnutí ve škole (v recepci), za poplatek je možné jej vytisknout 

➢ diskuse k Vánoční akademii: vloni posunutý začátek kvůli vybírání vstupného, dlouhý 

program (otázka rozdělení na 2 části), 

ŘŠ (diskutováno se zástupkyněmi ředitelky):  

- nevidíme jako organizačně možné rozdělení na 2 části, zvážíme délku programu 

- upravíme způsob příspěvků ve formě dobrovolného vstupného 

- čas v sobotu je „tradiční“, ke změně došlo v době covidu 

- program předem nebudeme zveřejňovat, chceme se vyhnout nezdvořilému chování 

publika, které odchází ihned po vystoupení jejich dítěte (a dochází tak k narušování 

vystoupení jiných dětí), o děti je do skončení akademie postaráno 

- bude oficiální pozvánka, akademie v 10.00, po jejím skončení budou otevřeny trhy  

 

 

Zapsala: M. Rybářová, ředitelka školy 

 

Ověřila: K. Rutová, zástupce třídy 6. C 


